
استان فارس 

کازرون
کشاورزان کازرون برای نخستین بار، 

چغندرقند کاشتند
چغندر  کشت  کازرون  شهرستان  کشاورزان  سال  نخستین  برای  امسال 
گفته  به  آن  دلایل  از  یکی  که  کردند  آغاز  شهرستان  این  در  را  قند 
از  بهینه  استفاده  لزوم  قائمی مدیرجهاد کشاورزی کازرون  عبدالصاحب 
آب است.  مدیر جهاد کشاورزی کازرون که با ایرنا گفت و گو می کرد 
همچنین کشت چغندرقند در این شهرستان را با هدف تحقق سیاست های 
کشت  و  خودکفایی  به  رسیدن  در  کشاورزی  جهاد  وزارت  راهبردی 

جایگزین به جای کشت های پرمصرف آب عنوان کرد.
قائمی ادامه داد: با توجه به واردات حدود 70 در صد شکر از کشورهای 
خریداری  کشاورز  از  تضمینی  قیمت  با  که  محصول  این  کشت  خارج 
می شود علاوه بر کمک به خود کفایی در تولید شکر برای کشاورزان 

ایجاد اشتغال پایدار خواهد کرد.
تا  کردیم  برنامه ریزی  امسال  که  گفت  کازرون  کشاورزی  مدیرجهاد 
با  کشاورزان  که  قراردادی  و  کنند  چغندر  کشت  به  اقدام  کشاورزان 
کارخانه قند فسا منعقد کرده اند. تا کنون بیش از 70 هکتار از زمین ها به 
کشت چغندر اختصاص یافته است و با توجه به استقبال خوب کشاورزان 

پیش بینی می شود این میزان تا 250 هکتار افزایش پیدا کند. 
نسبت  پاییز  فصل  در  چغندر  کشت  می گوید  مقام  این  که  آنگونه 
آب  درمصرف  درصد   50 می شود  کشت  بهار  در  که  کشت هایی  به 
آب  از  عمده ای  بخش  بارندگی  فصل  رسیدن  با  چون  دارد  صرفه جویی 
مورد نیاز از نزولات آسمانی تأمین می شود و تا قبل از بارندگی ازطریق 

آبیاری نواری می توان آب را تأمین کرد. 
با  ایرنا گفت:  به  نیز  مدیریت جهاد کشاورزی  دهقانی کارشناس  لادن 
چغندرقند  برای کشت  کازرون  شهرستان  وهوایی  آب  شرایط  به  توجه 
از دو نوع بذر سازگار با محیط استفاده شده است که در تولید بازدهی 

بیشتری دارد.
چند تن از کشاورزان با اظهار رضایت از اجرای این طرح اعلام کردند 
ما در سال گذشته هندوانه و صیفی کشت می کردیم که علاوه بر مصرف 
جهاد  توصیه  با  امسال  و  می شدیم  متحمل  بسیاری  زیان  آب،  بالای 
خریداری  تضمینی  چون  که  کردیم  چغندر  کشت  به  اقدام  کشاورزی 
از  معمولًا  پاییزه  چغندرقند  کشـت  شد.  خواهد  حل  ما  مشکل  می شود 
اواخر شهریور تا اوایل آذر صورت می گیرد و برداشت آن در بهار است.

لارستان
فرماندار ویژه لارستان:

یکی از موانع اصلی اشتغال عدم تغییر نگرش 
نسبت به کار است

فرماندار ویژه لارستان گفت: یکی از موانع اصلی اشتغال عدم تغییر نگرش 
نسبت به کار است.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان؛ 
جلیل حسنی در جلسه شورای اشتغال شهرستان اظهار داشت: اگر تغییر 
بیکاری  این روند  باز هم  ایجاد نشود  اشتغال جوانان  نگرش در فرهنگ 
نگرش  بایستی  لذا  داشت.  خواهد  ادامه  باطل  تسلسل  دور  یک  به عنوان 

اشتغال فرزندان خود را نسبت به اینکه یک فرد اداری شود، تغییر دهیم.
وی ادامه داد: ما همچنان شاهد فارغ التحصیل شدن افرادی هستیم که از 
هیچ مهارتی برخوردار نیستند و انتظار دارند که شغلی اداری داشته باشند.

حسنی تصریح کرد: مهارت های شغلی بایستی از دوران دانش آموزی به 
نوجوانان و جوانان ما بیاموزند تا در دوران فارغ التحصیلی خود از دانشگاه 

شغلی آماده داشته باشد.
فرماندار ویژه لارستان خاطرنشان کرد: حلقة اتصال بین آموزش و تولید 
و صنعت و کشاورزی رابطه ی ضعیفی است و همچنان بعد از چندین سال، 

نرخ بیکاری استان فارس 12 درصد هست.
وی با بیان اینکه نرخ بیکاری شهرستان بر اساس سرشماری عمومی نفوس 
و مسکن سال 95، 6/5 درصد هست، گفت: شهرستان لارستان، وضعیت 
خاص خودش را در زمینه اشتغال تولید و صنعت دارد، چرا که اکثر قریب 
اداری هستند، کسانی اند  از سیستم  افرادی که در حوزه خارج  اتفاق،  به 
که به بحث تجارت و بازرگانی مشغول اند و با وجود 5 شهرک و ناحیه 
صنعتی و 176 واحد تولیدی و صنعتی و معدنی در این شهرستان که بالغ 
بر 2100 نفر در این واحدها مشغول به فعالیت هستند و بعد از شیراز مقام 
دوم را داراست و با وجود این ها، اما هنوز متناسب با حجم سرمایه ای که 
ما در شهرستان داریم جای کار وجود دارد که انشاء اله انتظار داریم که 

بخش صنعت رونق بیشتری بگیرد.
واحد  تا کنون 12  امسال  اول  از  را شکر  نشان کرد: خدا  حسنی خاطر 
چرخه  به  نفر   175 حدود  و  راه اندازی  شهرستان  در  خدماتی  و  تولیدی 
بایستی تلاش کرد که  بعد هم  است و من  افزوده شده  تولید و صنعت 
در موضوعات اشتغال و تولید و به ویژه در بحث افزایش مشاغل خانگی 

برنامه ریزی نمود.
به همة بخشداران و دهیاران و شوراهای اسلامی روستاهای   وی خطاب 
تولیدی  واحد  یک  خود  روستا  هر  در  که  کرد  تأکید  لارستان  منطقه 
راه اندازی نمایند و در این راستا اداراتی که جامعه ی هدف خاصی دارند 
نیز همکاری کنند که بتوانیم در کنار سیاست هایی که دولت در کشور 

دارد اشتغال و تولید رونق بگیرد.
از  حمایت  و  جذب  مرکز  فرمانداری  در  ما  اینکه  به  اشاره  با  حسنی 
سرمایه گذاری راه اندازی کرده ایم، افزود: روزانه همکاران بنده و اینجانب 
شهرستان  از  خارج  چه  و  داخل  در  چه  سرمایه گذاران  با  مستمر  ارتباط 
داشته و داریم و جلسات مکرر را با آن ها برگزار می کنیم و طی ماه های 
آینده هم این دیدارها و جلسات ادامه دارد، تا بحث اشتغال در شهرستان 

رونق بگیرد.
یا  فرمانداری  به  سرمایه گذاری  اگر  کرد:  تأکید  لارستان  ویژه  فرماندار 
ادارات شهرستان مراجعه کرد بایستی از او استقبال شود تا اشتغال و تولید 
در منطقه صورت پذیرد. لذا ادارات ذیربط همچون جهاد کشاورزی، منابع 
طبیعی، صنعت، معدن و تجارت و دیگر ادارات برای جذب سرمایه گذار 

تلاش کنند.

 مدیرعامل سازمان حمل و نقل همگانی شهر لار و حومه:

با آغاز فصل پاییز و بازگشایی مدارس؛ 
عملیات خط کشی دوجزئی و ایمن سازی 

مدارس سطح شهر لار آغاز شد
مدیرعامل سازمان حمل و نقل همگانی شهر لار و حومه از آغاز عملیات 

خط کشی دوجزئی و ایمن سازی مدارس سطح این شهر خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری لار، محمد امین 
منتظری مدیرعامل سازمان حمل و نقل شهر لار و حومه با اعلام این خبر، 
گفت: خط کشی گذرگاه ها و معابر به ویژه خیابان های اصلی و تقاطع ها 
در برقراری نظم و تأمین امنیت شهروندان نقش مهمی دارد و هدف از 
انضباط  و  پیاده  عابران  و  رانندگان  به  دادن  آگاهی  علائم،  این  ترسیم 
اولیه  از اصول  به آن  به تردد سواره ها و پیاده ها است و توجه  بخشیدن 

مسائل ترافیکی است.
بین خطوط و  نقل شهر لار و حومه حرکت  مدیرعامل سازمان حمل و 
رعایت حقوق عابران را امری مهم دانست و افزود: رعایت حقوق عابران 
پیاده در گذرگاه های عابر پیاده، نقش مهمی در هدایت جریان آمد و شد، 
تردد و کاهش ترافیک ایفا می کند. از این رو این امر در دستور کارخود 

قرار داده ایم.
احترام  قوانین  به  باید  پیاده  عابران  که  همچنان  کرد:  نشان  خاطر  وی 
ما  دارند و همه  به سزایی  نقش  قوانین  رانندگان هم در رعایت  بگذارند، 
قرمز  هنگام  رانندگان  از  بسیاری  که  بوده ایم  مسائل  این  شاهد  متأسفانه 
شدن چراغ راهنما بدون در نظر گرفتن قوانین، حریم گذرگاه عابر پیاده 
محل  بر روی  در پشت خط، درست  توقف  به جای  و  نکرده  رعایت  را 
سطح  از  آن ها  تردد  مشکل  و  بی نظمی  سبب  که  ایستاده  عابران  عبور 

خیابان می شود.
محمد امین منتظری افزود: برخی از عابران پیاده از هرجایی عبور می کنند، 
به غیر از محل خط کشی های مربوط که این امرخطرات قابل توجهی به 
همراه دارد و همچنین این کار موجب ایجاد ترافیک شده و نشان دهنده 

این امر است که هیچ احساس مسئولیتی نسبت به قوانین ندارند.
مدیرعامل سازمان حمل و نقل همگانی شهر لار و حومه، رعایت قوانین 
از سوی شهروندان را حل نیمی از مشکلات ترافیکی قلمداد کرد و افزود: 
در راستای حل مشکلات  شهر لار خدمات شایانی از سوی این سازمان 
و  ترافیکی  علائم  نصب  به  می توان  آن  مهمترین  از  که  گرفته  صورت 
ایستگاه  محدوده  تعیین  و  جدید  و  قدیم  معابر  مجدد  خط کشی  همچنین 

تاکسی اشاره کرد.
وی اجرای این عملیات را 30 هزار مترطول خط کشی های محوری و 700 
متر مربع خط کشی های دو جزئی و با هزینه ای بالغ بر 100 میلیون تومان 

را اعلام کرد.

نیریز
شهردار نی ریز خبر داد

لایروبی کامل کانال های دفع آب های سطحی 
و کانال های خروجی های اصلی شهر نی ریز

شهردار نی ریز از لایروبی کانال های دفع آب های سطحی و خروجی های 
اصلی  شهر نی ریز خبر داد.

با توجه به  خبرنگار  و عکاس/ علیرضا مقدسی: شهردار نی ریز گفت: 
فرارسیدن فصل بارندگی و تغییرات جوی  هوا و به منظور جلوگیری از 
ایجاد بوی نامطبوع و گرفتگی های کانال ها جهت رفع آبگرفتی در معابر 
شهری طرح ضربتی لایروبی و پاکسازی کانال های دفع آب های سطحی 
آغاز  خدمات  واحد  زحمت کش  نیروهای  توسط  اصلی  خروجی های  و 

گردیده است.
وی عنوان نمود: در این طرح اجرایی بیش از  چندین کانال خروجی شهر 
و تمامی کانال های دفع آب های سطحی مورد لایروبی و لجن برداری قرار 

گرفته است.
فرغت در پایان از شهروندان درخواست نمود به منظور کمک به خادمان 
خود در این شهرداری و جلوگیری از آبگرفتگی های احتمالی از ریختن 
هرگونه زباله و ضایعات خاک و نخاله در جداول معابر و کانال های شهر 

خودداری نمایند.

پاسارگاد
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی فارس خبر داد

 انعقاد 17 قرارداد سرمایه گذاری 
در شهرک صنعتی پاسارگاد

بودن  بودن   فراهم  از  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیر عامل 
زیرساخت های اصلی برای جذب سرمایه گذار در شهرک صنعتی پاسارگاد 

خبر داد.
شهرک های  شرکت  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بازدید  نیز  و  اداری  فتوحی درجلسه شورای  احد  مهندس  فارس،  صنعتی 
شورای  اعضای  و  فرماندار  حضور  با  که  پاسارگاد  صنعتی  شهرک  از 
اداری این شهرستان برگزار شد، با بیان اینکه شهرک صنعتی پاسارگاد از 
موقعیت ویژه ای در زمینه جذب سرمایه گذاران برخوردار است گفت: این 
شهرک صنعتی با وجود مزایایی نظیر نزدیکی به راه آهن شیراز – اصفهان 
برای جذب  مناسبی را  به بزرگراه شیراز – اصفهان موقعیت  نزدیکی  و 

سرمایه گذار فراهم کرده است.

وی افزود: شهرک صنعتی پاسارگاد با مساحت 50 هکتار ظرفیت استقرار 
163 واحد صنعتی با پیش بینی اشتغال زایی 813 نفر را خواهد داشت.

فتوحی با اشاره به اینکه طرح های عمرانی و زیرساختی در این شهرک 
این شهرک  اجرایی شده و  تولیدی و صنعتی  استقرار واحدهای  باهدف 
تاکنون 17  به سرمایه گذاران است گفت:  صنعتی آماده واگذاری زمین 
قرارداد با سرمایه گذاران برای ایجاد واحدهای صنعتی منعقدشده که از این 
تعداد دو واحد صنعتی با اشتغال زایی 50 نفر در مرحله فعالیت و بهره برداری 
و ساخت وساز پنج واحد صنعتی نیز با پیشرفت بیش از 65 درصدی در حال 
انجام است که سه واحد صنعتی آن تا پایان امسال به بهره برداری خواهد 
رسید. مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی فارس گفت: طرح هایی نظیر 
شبکه  مترمکعبی،  یک هزار  مخزن  احداث  نگهبانی،  ساختمان  زیرسازی، 
داخلی آب و برق و نیز خط انتقال آب به طول شش کیلومتر انجام شده و 
طرح خط اختصاصی برق از پست قادرآباد نیز با صرف 20 میلیارد ریال 

با پیشرفت بیش از 80 درصدی در حال اجراست.
این شهرک صنعتی  به  اجرای طرح گازرسانی  به  اشاره  با  همچنین  وی 
انجام است  پیشرفت در حال  با  اجرایی شبکه داخلی گاز  گفت: عملیات 
ومراحل طراحی، نصب و راه اندازی ایستگاه تقلیل فشار TBS نیز توسط 
این  اینکه  بیان  با  ادامه  در  فتوحی  شد.  خواهد  اجرایی  گاز  شرکت 
اختصاص  از  است  قرارگرفته  برخوردار  کم  منطقه  در  صنعتی  شهرک 
مشوق های سرمایه گذاری برای متقاضیان خبردادو گفت: این مشوق ها به 

سرمایه گذارانی اختصاص می یابد که ایجاد تولید و اشتغال کنند.
بیشتر  صنعتی  واحدهای  اشغال  که  هرمیزانی  به  کرد:  تصریح  وی 

شوداختصاص مشوق ها نیز افزایش خواهد شد.
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی فارس، اعمال معافیت های مالیاتی، 
کاهش درصد پرداخت  نقدی و افزایش مدت اقساط قراردادهای  36 ماهه 
ایثارگران  و تخفیف 10 درصدی برای نخبگان و شرکت های تعاونی و 
همراه با ارائه تخفیف 10 درصد برای متقاضیان بهره برداری در مدت یک 
این  در  سرمایه گذاران  برای  که  کرد  اعلام  مشوق هایی  ازدیگر  را  سال 

شهرک صنعتی در نظر گرفته شده است.
وی  تصریح کرد: همچنین به منظور تشویق سرمایه گذاران امسال، قیمت 
حق انتفاع و واگذاری زمین در این شهرک صنعتی افزایشی نداشته است.

لامرد
در آبان ماه جاری؛

 لامرد میزبان فستیوال تئاتر و فیلم 
شهید حججی است

فستیوال تئاتر و فیلم شهید حججی توسط انجمن های نمایش و فیلم، عکس 
و پویانمایی ۱۱ تا ۱۳ آبان ماه جاری به میزبانی لامرد برگزار می شود.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی و روابط عمومی 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس، در ماه های محرم و صفر و 
با هدف انعکاس و گسترش جلوه های فرهنگ ایثار و شهادت در جامعه 
جشنواره تئاتر و فیلم شهید حججی به همت اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 
همکاری  با  پویانمایی  و  عکس  فیلم  و  نمایش  انجمن های  توسط  لامرد 
 ۱۳ الی   ۱۱ تاریخ  در  لامرد  سپاه  فرهنگی  و  شهرستان  هنرمندان  بسیج 
رؤسای  محسنی  جعفر  و  صفری  محمود  می شود.  برگزار  جاری  آبانماه 
انجمن های نمایش و فیلم، عکس و پویانمایی لامرد نیز با تأکید بر غیر 
رقابتی بودن جشنواره و تلاش برای ارزش گذاری جلوه های آزادگی و از 
خود گذشتگی در جامعه و تأکید بر جایگاه ویژه شهدای مدافع حرم عنوان 
کردند. انتخاب ۱۰ اثر نمایشی و ۱۰ اثر فیلم و اجرا و اکران این آثار برای 
عموم در طی دو روز و اختتامیه در روز ۱۳ آبان از برنامه هایی بود که این 

دو رییس انجمن اعلام کردند.
سپاه  با  هماهنگی  لامرد  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره  رییس  صادقی 
جهت حضور خانواده شهید محسن حججی در مراسم اختتامیه را از جمله 

برنامه های در دست اقدام این اداره اعلام کرد.

 
استان خوزستان 

شادگان
فرماندار شادگان تأکید کرد:

لزوم توزیع عادلانه آرد بین نانوایان شادگان

فرماندار شادگان گفت: سهمیه آرد با نظارت دقیق و به صورت عادلانه در 
میان نانوایان و مردم توزیع شود.

به  نی ریز  ونان  آرد  شورای  جلسه  ناصرحکیمی:  عکاس/  و  خبرنگار 
ریاست فرماندار شادگان و با حضور کلیه اعضا در محل سالن اجتماعات 

فرمانداری این شهرستان برگزارگردید.
جعفری نسب فرماندار شادگان در این جلسه بر ضرورت نحوه توزیع آرد 
و تقسیم بندی میان مردم و نانوایان تأکید کرد و گفت: مدیریت، توزیع و 
تقسیم عادلانه توسط عاملین فروش آرد شهرستان باید با نظارت مسئولین 
دستگاه های ذی ربط برای تأمین نان مورد نیاز شهروندان صورت گیرد تا 

بر اساس آن سهمیه آرد با نظارت دقیق و به صورت عادلانه توزیع شود.
فرماندار شادگان بر لزوم نظارت مستمر بر کیفیت پخت نان و بهداشتی 
کیفیت  با  نان  ارائه  و  بهداشت  رعایت  افزود:  و  کرد  تأکید  آن  بودن 
جهت جلب رضایت شهروندان بسیار مهم است و انتظار می رود کیفیت 
و رعایت مسائل بهداشتی در پخت نان از سوی نانوایان در اولویت قرار 
نان در سطح  به اهمیت کیفیت آرد و  گیرد. فرماندار شادگان همچنین 
در  آرد  کیفیت  بودن  پایین  به  توجه  با  گفت:  و  کرد  اشاره  شهرستان 
این شهرستان و به منظور رسیدگی به وضعیت آرد و نان بازرسان باید به 
صورت مستمر بر کیفیت پخت نان واحدهای نانوایی نظارت داشته باشند.
گفتنی است، در این جلسه پیرامون مسائل و مشکلات آرد و نان، کیفیت 

ونحوه توزیع آرد شهرستان بحث و بررسی و تبادل نظر شد.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
شهردار یاسوج:

شهرداری یاسوج ۴۰ درصد
 نیروی مازاد دارد

شهردار یاسوج با بیان اینکه شهرداری یاسوج ۴۰ درصد نیروی مازاد دارد، 
گفت:  ایجاد مکان های فرهنگی و ورزشی، ساماندهی وضعیت ترافیکی و 
المان سازی شهری باید همگام با افزایش نرخ جمعیت در این شهر توسعه 
نشست  در  مقدم  نستهن  یاسوج،  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به  یابد. 
اشاره  با  یاسوج  شهر  شورای  اعضای  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
به مشکلات حوزه شهری یاسوج، اظهار داشت: بعدازظهرها شهر یاسوج 
بر اثر ترافیک زیاد قفل می شود که این مسئله باید با اصلاح محورهای 
اصلی شهر برطرف شود. شهردار یاسوج عنوان کرد: به عنوان مثال بهترین 
این  جاده های  از  بسیاری  که  است  راهنمایی  حوزه  یاسوج  شهری  نقطه 
منطقه فاقد استانداردهای لازم هستند و باید این مشکلات در تمامی نقاط 
شهری برطرف شود. وی با تأکید بر اینکه باید خدمات شهری در یاسوج 
بهبود یابد، گفت: به طور قطع اختلافات ناشی از مناطق برخوردار و کمتر 

برخوردار در این حوزه باید از بین برود.
بازنگری کلی  نیازمند یک  نقاط شهری  نستهن مقدم تصریح کرد: همه 
است و با بارش اولین باران متأسفانه شهر یاسوج قفل می شود و می طلبد 

در حوزه فاضلاب شهری چاره ای اندیشیده شود.
وی گفت: شهرداری یاسوج با 40 درصد نیروی مازاد دست و پنجه نرم 

می کند و باید بحث تعدیل نیرو به آرامی در دستور کار قرار گیرد.
مقدم اظهار داشت: شهر یاسوج بعد از کلان شهر مشهد با نرخ رشد 24 
باید  و  دارد  کشور  در  را  جمعیت  افزایش  رشد  نرخ  بیشترین  درصدی 

امکانات شهری متناسب با این جمعیت در این شهر افزایش یابد.
وی به 3 پروژه مسئله دار شهر یاسوج اشاره کرد و گفت: پروژه مجتمع 
باید  شده  انجام  بررسی های  براساس  ولی  دارد؛  مطلوبی  روند  تیر  هفت 
پروژه پل  بیشتری رعایت شود و مشکلات  با دقت  فنی در آن  مسائل 

چهارم بشار و پروژه سازمان کوثر نیز باید به زودی برطرف شوند.

رییس اتاق بازرگانی یاسوج با سفیر عمان 
در ایران دیدار کرد

رییس اتاق بازرگانی یاسوج با هدف گسترش روابط اقتصادی کهگیلویه 
و بویراحمد  با سفیر عمان در جمهوری اسلامی ایران دیدار کرد.

به گزارش خبرگزاری تسنیم از یاسوج، جبار کیانی برای گسترش روابط 
تجاری با کشور عمان با سعود بن احمد البروانی سفیر کشور عمان در 
جمهوری اسلامی ایران دیدار کرد. رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن 
و کشاورزی یاسوج با اشاره به حضور اخیر هیئت تجاری اقتصادی اتاق 
اسلامی  توانمندی های جمهوری  نمایشگاه تخصصی  یاسوج در  بازرگانی 
ایران در عمان و دیدار با مقامات این کشور، عنوان کرد: این نمایشگاه 
موجب این مشخص شدن منافع مشترک ما با کشور عمان شد و اینکه 
می توانیم همکاری مطلوبی در حوزه تجاری و اقتصادی باهم داشته باشیم.

کشور  ظرفیت های  از  یاسوج  بازرگانی  اتاق  بازدید  به  اشاره  با  کیانی 
محلی  مسئولان  و  استاندار  اطلاع  به  را  ظرفیت ها  این  کرد:  بیان  عمان، 
کهگیلویه و بویراحمد رساندیم و با بررسی های انجام شده خواستار افزایش 

همکاری های مشترک با کشور عمان هستیم.
وی به معرفی ظرفیت ها و توانمندی های استان پرداخت و گفت: کهگیلویه 
و بویراحمد در زمینه گردشگری، گیاهان دارویی، نفت، انرژی های پاک 
و صنایع تبدیلی و محصولات باغی و گیاهی ظرفیت های بسیاری دارد که 

می تواند زمینه همکاری و سرمایه گذاری مشترک را ایجاد کند.
رییس اتاق بازرگانی یاسوج افزود: با توجه به ظرفیت هایی که در کشور 
باراندازی محصولات و  و  بارگیری  و  تجاری  تعرفه  برای کاهش  عمان 
ارسال آن ها به سراسر دنیا ایجاد شده است، می توانیم سرمایه گذاری های 

مشترکی هم در عمان و هم در ایران داشته باشیم.
وی با اشاره به اینکه یک هزار و 400 شرکت ساختمانی و خدمات فنی 
مهندسی در استان کهگیلویه و بویراحمد وجود دارد، تصریح کرد: کشور 
عمان در این حوزه نیازمند خدمت رسانی است که می تواند از ظرفیت این 

استان استفاده کند. 
به  با توجه  نیز  تولید گوشت قرمز  استان همچنین در  این  کیانی گفت: 
ارگانیک بودن و طبیعی بودن خوراک دام در استان ظرفیت بسیار خوبی 
بوده ایم.  با عمان  این تجارت  نیز شاهد  اخیر  دارد که در طول سال های 
اسنادی وIC  تشکر  اعتبارات  از سفیر عمان در خصوص گشایش  وی 
کرد و افزود: اعزام و دعوت هیئت های اقتصادی دوجانبه امری ضروی 
برپایی  توانایی  اختصاصی  نمایشگاه  برگزاری  به جای  معتقدیم  و  است 

نمایشگاه های تخصصی با کشور عمان را داریم.
نشست،  این  در  نیز  عمان  کشور  سفیر  البروانی  احمد  بن  سعود  سف 
اظهار داشت:  صحبت های شما حاکی از اشراف اطلاعاتی بر ظرفیت های 
روابط  را در خصوص گسترش  آمادگی خود  نیز  ما  و  است  دو کشور 

اقتصادی با ایران اعلام می کنیم.
به زودی  ایران خاطرنشان کرد:  سفیر کشور عمان در جمهوری اسلامی 
اداره ی جداگانه ای از کمیسیون های اقتصادی عمان در ایران و در ارتباط 

با این وزارت خانه ها ایجاد می کنیم.

پیگیری ساخت نیروگاه گازی chp دانشگاه جهرم
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه جهرم، در راستای تسریع در ساخت نیروگاه گازی chp دانشگاه این شهر، مدیر 
عامل شرکت vado اتریش با رییس دانشگاه جهرم دیدار کرد. در این دیدار ضمن بررسی پیشرفت های یک سال اخیر در زمینه حل مسائل و 
مشکلات اجرایی و موانع قانونی این طرح، طرفین راه های تسریع در به ثمر رسیدن آن را مورد بررسی قرار دادند. آدولف وینتر که برای بار 
دوم به دانشگاه جهرم سفر کرده بود ضمن ابراز خشنودی از سرمایه گذاری در محیطی علمی و عام المنفعه، پیشرفت های کیفی و کمی و میزان 
تغییرات در پردیس دانشگاه و فضاهای فیزیکی ایجاد شده در یک سال اخیر را موجب شگفتی دانسته و خواستار استفاده از تجارب دانشگاه در 
این زمینه جهت احداث ساختمان ها و زیربناهای مورد نیاز برای نیروگاه شده و بر استفاده کامل از توان و ظرفیت پیمانکاران محلی در اجرای 
پروژه تأکید نمود. پیش از این دیدار نیز، جلسه ای با حضور وی در معاونت برنامه ریزی و تحقیقات شرکت برق منطقه ای فارس با حضور مدیران 

و کارشناسان این شرکت و نیز شرکت مهندسی مشاور محب نیرو به عنوان مشاور اجرایی دانشگاه در این طرح برگزار گردید.
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